



If you are a noncustodial parent and the custodial parent threatens your safety, read on.

There are actions you can take to protect yourself.



Call 911 if you are in immediate danger or **visit your local police precinct** if you are not in immediate danger. File police reports, when possible, to document the circumstance.



NYC Police Precincts



Keep your address and employer location confidential

- Ask the Office of Child Support Services (OCSS) to keep your address and employer information confidential. The contact flyer link is at the bottom of the page.
- Ask the Family Court to keep your address confidential. Learn more at <https://bit.ly/confidential-address>.
- Ask the NYS Address Confidentiality Program how to keep your current or future address confidential. Learn more at <https://dos.ny.gov/ACP>.



NYC Family Court



NYS ACP



Request an order of protection. Learn more at <https://bit.ly/orders-protection>.



Order of protection



Limit interaction with the other parent

- Contact your local Family Court for assistance on how you can request to appear in Court either virtually or by phone.
- Ask the Court Officer to safely escort you out of the court room and the building.
- Consider using a co-parenting app to communicate with the other parent.



For visitation with your child, **petition the court for supervised visitation** or seek information on **safe exchange for visitation locations** in NYC.



For court-ordered genetic testing, **request appointments on separate times and days** when you call the number on the referral the court gives you to setup your test.

Need help?

**NYC Office of Child Support
Services (OCSS)**
<https://on.nyc.gov/contactocss>

NYC Family Court
<https://NYCOURTS.GOV>

**NYS Office for the Prevention of
Domestic Violence**
<https://opdv.ny.gov>



إذا كنت والدًا غير حاضن، وكان الوالد الحاضن يهدد سلامتك، قرأء هذا المنشور.

هناك إجراءات يمكنك اتخاذها لحماية نفسك.



مراكز الشرطة في مدينة نيويورك

اتصل هاتفيًا على الرقم 911 إذا كنت تواجه حالياً خطراً داهماً، أو توجه إلى مركز الشرطة في منطقتك إذا لم يكن الخطير داهماً يواجهك حالياً. وقدم بلاغات للشرطة حيثما أمكن ذلك لتوثيق الواقع.



محكمة الأسرة بمدينة نيويورك



برنامح سرية العنوانين بولاية
نيويورك

الحفاظ على سرية عنوانك وموقع جهة عملك



اطلب من مكتب خدمات إعالة الطفل (Office of Child Support Services, OCSS) الحفاظ على سرية المعلومات المتعلقة بعنوانك أو جهة عملك. ويرد في أسفل هذه الصفحة رابط لمنشور معلومات الاتصال.

اطلب من محكمة الأسرة الحفاظ على سرية عنوانك. تعرّف على المزيد من خلال الموقع الإلكتروني <https://bit.ly/confidential-address>

اسأل برنامج سرية العنوانين (Address Confidentiality Program, ACP) بولاية نيويورك عن كيفية الحفاظ على سرية عنوانك الحالي أو المستقبلي. تعرّف على المزيد من خلال الموقع الإلكتروني <https://dos.ny.gov/ACP>



أمر حماية

طلب استصدار أمر حماية. تعرّف على المزيد من خلال الموقع الإلكتروني <https://bit.ly/orders-protection>.



تقييد نطاق التعامل مع الوالد الآخر



اتصل بمحكمة الأسرة في منطقتك للحصول على المساعدة حول الكيفية التي يمكنك بها طلب المثلول أمام المحكمة إما عبر الإنترنت أو عبر الهاتف.



اطلب من ضابط المحكمة أن يرافقك لتأمين خروجك من قاعة المحكمة والمبني.



فكر جدياً في استخدام أحد تطبيقات التربية المشتركة بين الوالدين على الهاتف الجوال للتواصل مع الوالد الآخر.



فيما يخص زيارة طفلك، قدم التماساً إلى المحكمة للسماع بزيارة خاصة للإشراف أو طلب معلومات حول الأماكن الآمنة لتسليم الأطفال واستلامهم بين الوالدين أثناء الزيارات في مدينة نيويورك.



فيما يخص الاختبارات الجنينة المفروضة بموجب بأمر من المحكمة، احرص على طلب تحديد مواعيد لخوض الاختبارات في أوقات وأيام متفرقة عندما تتصل هاتفيًا بالرقم المبين في خطاب الإحالة الذي قدمته لك المحكمة للترتيب للاختبارات.



هل تحتاج إلى مساعدة؟

Office for the Prevention of Domestic Violence
مكتب منع العنف الأسري (Prevention of Domestic Violence)
ولاية نيويورك
<https://opdv.ny.gov>

محكمة الأسرة بمدينة نيويورك
<https://NYCOURTS.GOV>

Office of Child Support Services, OCSS
مكتب خدمات إعالة الطفل (Office of Child Support Services, OCSS) بمدينة نيويورك
<https://on.nyc.gov/contactocss>